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Mihók Csaba köszöntőjét követően megállapítja, hogy 21 szavazati joggal rendelkező 

egyesület törvényes képviselői közül 11 megjelent, vagy képviselteti magát meghatalmazottal 

így a szakági gyűlés határozatképessé vált a közzétett meghívóban rögzített időpontban, 14 

órakor. 

Levezető elnöknek a közgyűlés egyhangúlag megszavazta dr Tamás Zsoltot. Szavazat 

számláló bizottság tagjainak egyhangúlag megszavazza Márkus Adriánt és Feketéné Wachtler 

Katalint. Jegyzőkönyvvezetőként Krizákné Prantner Mónikát, hitelesítőkként Molnár Lajost és 

Kontár Gergőt egyhangúlag megválasztják. 

Levezető elnök: Ismerteti a meghívóban közölt napirendet, valamint az írásban előterjesztett 

és szakági honlapon ismertetett, szabályváltoztatást érintő, tárgyalandó javaslatokat, és 

megkérdezi, hogy van-e még valakinek javaslata egyéb napirendi pontra.  

Dr. Varga Katalin felveti, hogy a szakági gyűlés tárgyalja meg javaslatát a licence díjak 

emeléséről.  

A szakági gyűlés egyhangúlag elfogadta dr.Varga Katalin javaslatát egy új napirendi pontra.  

A szakági gyűlés egyhangúlag elfogadja az alábbi napirendi pontokat: 

1. pont: Elnöki beszámoló és terv 

2. pont: Pénzügyi beszámoló és terv 

3.pont: Beszámoló az adminisztratív teendőkről, a versenyiroda munkájáról és a szövetségi 

kapitányi munkáról  

4. pont: Tájékoztató a FEI szabályzatváltozásairól, 2022 évi bajnokságokról 

5.pont: Javasolt szabályzatváltozások, tagok javaslatai 

6.pont: Dr. Varga Katalin javaslata a licence díjak emeléséről 

 

1. PONT: ELNÖKI BESZÁMOLÓ ÉS TERV 

EA: MIHÓK CSABA 

 

Mihók Csaba értékeli a tavalyi évi versenyeket, szervezők munkáját, kitér a versenyzők 

teljesítményének értékelésére, az elmúlt évi nemzetközi részvételre.  

Elmondja, hogy indokoltnak tartaná a nevezések lezárását 10 nappal a versenyidőpontja előtt, 

illetve a késői boxlemondás szankcionálását, az okozott anyagi veszteség kompenzálására.  

 

Tájékoztatja a közgyűlést, hogy a jövő évi versenynaptár tervezetben várhatóan 6 helyszín 

szerepel: Izsák, Husztót (Pécsi kistérség), Bükkösd, Solt (CEI), Szilvásvárad és Cece. 

 

A szakági gyűlés egyhangúlag (11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás) elfogadja az alábbi, 



1/2021.szakági gyűlési határozatot: 
 

A szakági gyűlés az elnöki beszámolót és tervet elfogadja. 
 
2. PONT: PÉNZÜGYI BESZÁMOLÓ ÉS TERV 

EA: MIHÓK CSABA 

 

Mihók Csaba elmondja, hogy a 2021-es év nyitó egyenlege 2.740e forint volt, a várható záró 

egyenleg pedig 3.820e forint. A szakág a 2021-es évben 3.172e forintot költött a versenyzők 

által fizetett kedvezményes boxdíjak kiegészítésére. 500e forinttal támogatta a junior 

világbajnokságon Szösz Letícia részvételét, 135e forintot pedig serlegekre költött. Ehhez 

jönnek még az évadzáró később felmerülő költségei, valamint a szakág által készíttetett pólók 

és pulóverek költségei. Érkeznek még a licence-díj bevételek is, várhatóan 200e forint a sportló 

bejelentésekből, 300e a versenyzői, 130e pedig a bírói licence-ekből.  

 

Mihók Csaba köszönetet mond a szakág támogatóinak. A teljesség igénye nélkül: Bányai Béla 

– aki négy versenyt támogatott, Peter Kulier, Magyar Arablótenyésztők Egyesülete (akik pólók 

készíttetésével, illetve a boxbérlés támogatásával segítettek), Varga Katalin. Külön kiemelten 

megköszöni Badics János 2020, valamint 2021 évi versenyrendezői, és Kántor Mónika 

szervezői és a 2020. év díjkiosztójának rendezésével járó munkáját. 

 

A jövő évi pénzügyi tervekkel kapcsolatban elmondja, hogy a szakágnak továbbra is kell 

költenie a boxbérleti díjakra, serlegekre, világversenyen induló versenyzők támogatására. Az 

idei évvel szemben, amikor a versenyekkel kapcsolatos költségek miatt nem kellett a szakág 

bevételeihez nyúlni, jövő évben támogatni valószínűleg az arra szoruló versenyszervezőket. 

 

A szakági gyűlés 10 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadja az alábbi, 
2/2021. szakági gyűlési határozatot 

 
A szakági gyűlés a pénzügyi beszámolót és tervet elfogadja. 

 

 

3.PONT: BESZÁMOLÓ AZ ADMINISZTRATÍV TEENDŐKRŐL, A VERSENYIRODA MUNKÁJÁRÓL 

ÉS A SZÖVETSÉGI KAPITÁNYI MUNKÁRÓL  

EA: DR. VARGA KATALIN 

 

Varga Katalin elmondja, hogy az adminisztratív teendők egyre szaporodnak, a FEI és az MLSZ 

szabályai, illetve a Covid miatt. Szakbizottsági ülésekre idén elektronikus úton került sor. A 

szakági gyűlés előkészítése rendben zajlott. 

 

A határozatok tára frissítve mindig megtalálható a honlapon, de egy összefoglalót is készített a 

versenyzők számára legfontosabb határozatokból. Szabályzatból szintén mindig a legfrissebb 

kerül ki a honlapra.  

 

Versenyirodai licence-et jelenleg csak ő vált, így minden verseny esetén ő végzi az ezzel 

kapcsolatos teendőket, segítséget szívesen fogad. Mivel a nevezési rendszert csak azután lehet 

megnyitni, hogy elkészült egy versenykiírás és a szervező egyesület visszajelölte a rendszerben 

a versenyt, illetve az eredmények feltöltéséhez meg kell várni, míg a vezető bíró megküldi 

azokat, így türelmet kér a versenyzőktől. Felhívja a figyelmet a sportorvosi vizsgálatok 

fontosságára, ennek ellenőrzése már 100%-ban elektronikusan történik.  



 

A csapatbajnokság nevezési határideje 2021.12.31. 

 

A bíró- és állatorvos képzések 2021-ben online zajlottak. A nyilvántartást ezekről ő vezeti.  

 

Nemzetközi, FEI edzőképző tanfolyam lesz 2021.11.24-28 közt Orfűn. A rajtengedély vizsgák 

elméleti része is online felületen zajlik már, nekünk csak a gyakorlati részhez van közünk. A 

vizsgáztatók és a helyszín díját a távlovas szakág kapja meg támogatásként. 

 

Az eredmény-nyilvántartó táblázatot Meszéna Réka, a bajnokság pontjait ő és Szösz Attiláék 

vezeti. A honlapot Varga Katalin tartja fenn és kezeli, a facebookot szintén, az Instagramot 

Meszéna Réka és dr. Fekete Patrícia. Szükség lenne kész, közzétehető anyagokra. 

 

A szövetségi kapitányi teendők adminisztratív része rendben zajlik. Fontos, hogy a FEI 

kiírásban megadott nevezési határidő előtt egy héttel írásban küldje meg mindenki a nevezést, 

különben nem garantálható, hogy időben sikerül azt ellenőrizni és leadni.  

 

Az MLSZ jól működő kapcsolatot tartunk fent, a sok átalakulás miatt a FEI-vel most kicsit 

nehezebb.  

 

A szakági gyűlés 10 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadja az alábbi, 
3/2021.szakági gyűlési határozatot 

 
A szakági gyűlés a beszámolót elfogadja. 

 

 

 

4. PONT: TÁJÉKOZTATÓ A FEI SZABÁLYZATVÁLTOZÁSAIRÓL, 2022 ÉVI BAJNOKSÁGOKRÓL 

EA: DR. VARGA KATALIN 

 

A 2022-es vb Veronában lesz, 10.22-én. A junior vb-ről és eb-ről nincs hír. A minősüléseknél 

mindenki figyeljen, mert vita zajlik arról, hogy a körönként 16 km/h maximális sebesség a 

regenerációs idővel együtt vagy anélkül számítandó. Amennyiben a FEI álláspontjáról esetleg 

hivatalos tájékoztatást kapunk, azt közzé fogjuk tenni.  

 

5.PONT: JAVASOLT SZABÁLYZATVÁLTOZÁSOK, TAGOK JAVASLATAI 

EA: DR. VARGA KATALIN 
 

A közgyűlés Illés Barna javaslatára először Kapoli István egynapos versenyekre vonatkozó javaslatát, 

majd Feketéné Wachtler Katalin eredményhirdetésekkel kapcsolatos javaslatát.  

 

5/A: Kapoli István javaslata az egynapos versenyekről 

Jelenleg a 60, 80, 100 km-es táv versenyeire szombaton, a 40 és 20 km-es versenyre pedig 

vasárnap kerül sor. A hosszabb távok lovasai pénteken érkeznek és vasárnap távoznak, a 

rövidebb távok lovasai szombaton érkeznek és vasárnap távoznak. A fogatok kétnapos, 2x40 

km-es futamokon versenyeznek. Az eredetileg kis megyei versenyeken alkalmazott egynapos 

versenyek rendszerét 2019 előtt sok országos bajnoki forduló esetében is alkalmazta a szakág.  



Kapoli István javasolja az egynapos versenyek visszavezetését.  

A javaslattevő nem tért ki arra, hogy az egy napos versenyeken milyen távok megrendezésére 

gondol, illetve arra sem, hogy országos bajnoki fordulókra gondol-e, továbbá arra sem, hogy 

lehetőségnek szánja az egynapos versenyt vagy kizárólagos szabálynak. Erre vonatkozó. 

közvetlenül feltett kérdésre nem kívánt részletesebben nyilatkozni. 

A levezető elnök ismertet a javaslat mellett szóló érveket. A több napos verseny plusz költség 

a lovasoknak, a bokszdíj és a szállásköltség miatt. A szervezőknek többletteher a többnapos 

verseny, szervezésben, munkában, energiában és anyagilag is. Plusz költséget jelent a 

tisztségviselők szállása, ellátása, díja, a pálya biztosítás díja. Az olcsóbb részvétel és szervezés 

elvileg több versenyző részvételét teszi lehetővé. 

Mihók Csaba elmondja, hogy a többnapos verseny tisztességes a lóval szemben, megfelel a ló 

jóllétével kapcsolatos követelményeknek. A többnapos verseny lehetőséget ad valós 

teljesítményre, a ló képességéből és edzettségéből fakadó teljesítmény lehetőségét nem 

befolyásolja az utazás és egyéb körülmények, így javulnak az eredmények. Egyenlő esélyekkel 

indulnak a lovasok, nem számít az utazás távolsága, nem befolyásolja a versenyt.  

Varga Kata elmondja, hogy a több napos versenyeken a tisztségviselőknek marad idejük az 

esetleges szervezési hibákat javítani, megbeszélni, a felmerülő vitákat, óvásokat rendezni. A 

lovak kezelésére is lehetőség nyílik szükség esetén, az egynapos versenyeken erre sem hely 

(boksz), sem idő nem szokott lenni.  

A nemzeti versenyeken többségében kezdő, fiatal lovak és lovasok indulnak, ezért nekik még 

minden megerőltető, stresszes, időbe kerül egy utazást kipihenni, egy versenyhelyszínre 

érkezés élményét feldolgozni. A lovasok a nemzeti versenyek kategóriáiban sokszor nem tudják 

még jól felmérni a ló képességeit (vagy, mert a ló új, vagy, mert a lovas is kezdő). Fontos célja 

a szakágnak az utánpótlásnevelés, az új lovasok rászoktatása a ló érdekeinek 

figyelembevételére. Egy tapaszalt ló-lovas páros általában tudja, hogy mennyivel kell 

sebességét az utazás vagy a stressz miatt csökkentenie, egy kezdő ló-lovas páros ezt nem tudja 

felmérni, és ennek a lovak látják kárát.  

A többnapos verseny a lovasok számára lehetőség biztosít találkozni, felvetéseket, 

véleményeket egyeztetni, rangot ad az eseménynek, kiszámíthatóságot, nyugalmat. Ez a 

nyugalom a lovakra is kihat.  

A tapasztalat azt mutatja, hogy jelentősen kisebb a balesetveszély attól, hogy a verseny 

eseményei egymástól időben szétválaszthatóak, és kellő odafigyeléssel, türelemmel 

végezhetőek. Az egynapos versenyeken az egyik kategória már versenyez, mikor a másik 

lovasai a lószállítóval parkolnak, a bírók a későbbi kategória nevezését intézik, miközben már 

körről jön be a korábban induló lovas. A lovasok mozgása több napos versenyen sokkal 

kiszámíthatóbb, nem járkálnak lószállítók, autók, segítők folyamatosan egymástól eltérő 

célokkal, eltérő irányokban.  

Összességében a többnapos versenyekkel sokkal jobb képet mutat kifelé a távlovaglás, jobb 

hírünk keletkezik, nőhetnek az esélyeink új lovasok bevonására.  

Mihók Csaba szerint a boxok megléte szükség esetén menedéket nyújt az időjárás 

viszontagságaitól is.  



Varga Kata kiegészíti, hogy több napos verseny esetén a lovak a versenyt megelőzően és azt 

követően felügyelet alatt állnak, szem előtt vannak. Számos alkalommal fordult elő, hogy 

egynapos versenyen nem volt hely, idő, mód egy kezelésre szoruló ló ellátására, egy verseny 

után pihenésre szoruló elhelyezésére, vagy annak ellenőrzésére, hogy valóban nem szállítja-e a 

lovas el a lovat.  

Az egynapos verseny hátrányba hozza a távoli versenyzőket, akik esetleg nem is tudnak eljönni.  

Fekete Róbert elmondja, hogy tudomásul kell venni: a távlovaglás nem népszerű, egy szűk réteg 

űzi. Nehéz, időigényes sport, egy lóval keveset lehet versenyezni. Azt a szűk rétegek kell 

megkeresni, aki hajlandó, nem állandóan sajnálkozni, hogy kevesen vagyunk. Az egy napos 

versenyt értelmetlennek tartja.  

Török Norbert javasolja, hogy legyen 1,5 napos a verseny (pénteki érkezés, szombaton verseny, 

vasárnap bármikor haza).  

Tóth József szerint ez ugyanannyi költség, akkor már legyen 2,5 nap. 

Illés Barna ismerteti Szösz Attila javaslatát: legyen 3 több napos, 3 egynapos verseny jövőre.  

A megjelent, licence-szel rendelkező lovasok közül csak 1 támogatja, hogy kizárólag egynapos 

versenyek legyenek. 6 támogatja, hogy minden táv futama szombaton legyen. Szösz Attila 

vegyes javaslatét 16 lovas, a kizárólag több napos versenyek rendezését pedig 15 lovas 

támogatja.  

 

A szakági gyűlés 9 igen szavazattal és 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadja az 
alábbi, 

4/2021. szakági gyűlési határozatot 
 

A szakági gyűlés Kapoli István javaslatát elvetve úgy dönt, hogy továbbra is fog több napos 
versenyeket rendezni. 

 
 

A szakági gyűlés 6 igen szavazattal, 2 nem szavazattal és 3 tartózkodással elfogadja az alábbi, 
5/2021.szakági gyűlési határozatot 

 
A többnapos versenyeken a szombati és a vasárnapi napon is sor kerül futamokra. 

 

A szakági gyűlés 6 igen szavazattal, 4 nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadja az alábbi, 
6/2021szakági gyűlési határozatot 

 
A szakág rendezzen részben egynapos, részben többnapos ob fordulókat (például 3 ilyen, 3 

olyan). 

 

5/B: Feketéné Wachtler Katalin javaslata az eredményhirdetésekről 

 



Jelenleg a Szabályzat 170.§ alapján azt a versenyzőt, aki az eredményhirdetésen nem jelenik 

meg, a bírói bizottság írásbeli figyelmeztetésben részesíti.  Az a versenyző, aki az 

eredményhirdetésen nem vesz részt, legfeljebb oklevelet, érmet, kupát kaphat, a versenyen 

esetleg kiosztásra kerülő pénzdíjra vagy tárgynyereményre nem jogosult. Azt a versenyzőt, aki 

tárgyéven belül második alkalommal marad távol az eredményhirdetéstől, a bírói bizottság 

írásbeli figyelmeztetésben részesíti és az aktuális versenyen befizetett nevezési díjával 

megegyező mértékű pénzbüntetéssel sújtja. Azt a versenyzőt, aki tárgyéven belül harmadik 

alkalommal marad távol az eredményhirdetéstől, a bírói bizottság írásbeli figyelmeztetésben 

részesíti és a versenyző által az aktuális versenyen befizetett nevezési díj kétszeresének 

megfelelő mértékű pénzbüntetéssel sújtja. Minden további alkalommal a pénzbüntetés mértéke 

arányosan, fentiek alapján növekszik a nevezési díj mértékével (negyedik alkalommal a 

nevezési díj háromszorosa, ötödik alkalommal négyszerese, stb). 

 

Feketéné Wachtler Katalin javasolja az eredményhirdetéstől való távolmaradás 

szankcionálásának eltörlését, ezzel egyidőben az eredményhirdetések rendjének 

megváltoztatása úgy, hogy minden táv eredményhirdetése a verseny napján történjen meg. Az 

eredményhirdetések rendjének megváltoztatása magával vonja természetesen a lovak 

állatorvosi felügyelet alatt tartásának szabályozását, illetve a szabályozás módosításának 

szükségességét, ezt azonban a közgyűlés versenyek rendjét érintő döntéseinek ismeretében a 

Szakbizottság elvégzi majd. A javaslattevő elegendő szankciónak tartja az eredményhirdetéstől 

való távolmaradás esetére az esetleges pénz- és tárgyjutalom elvesztését.  

Feketéné Wachtler Kata elmondja, hogy más nemzeteknél jól működő, ismert rendszer, hogy a 

verseny után a lehető leghamarabb megtartják az eredményhirdetést. A lovasok még 

versenylázban vannak, a hangulat jó, minden táv átlátja és érti a maga eredményhirdetését. 

Esetleg az aznapi távokét vonják össze. Sokszor spontán buli is kialakul, amire a vasárnapi 

napon már nincs mód. Mindenki jelen van, várja az eredményhirdetést, és így drukkol az 

utolsók közt beérkező lovasoknak. A vasárnap indulók is részt tudnak venni a szombati 

eredményhirdetésen, mert már ott vannak orvosizni és a technikain részt venni (amivel a 

szombati eredményhirdetés akár praktikusan össze is köthető). Így nincs kényszer, mindenki 

élvezheti az eredményhirdetést. A versenyzők vasárnap kényelmesen haza tudnak indulni. Az, 

hogy a lovasokon kívül 10, 15 vagy 20 ember van még ott vasárnap, nem bír nagy jelentőséggel. 

Nézők pedig még soha nem voltak jelen az eredményhirdetésen. A versenyen beszédet mondani 

szándékozó szervező, polgármester, támogató ezt kényelmesen megteheti a szombati 

technikaival összekötött eredményhirdetésen, ahol mindkét nap versenyzői jelen vannak.  

 

Török Norbert szerint a jelenlegi szabályozás nem konzekvens, és aki közel lakik több 

versenyhez, azt nem sújtja, hiszen akkor is vissza tud menni, ha a lovát hazavitte.  

Mihók Csaba szerint a javaslat a távlovaglás szétverése. Hátránya, hogy a szombati versenyzők 

nagy része nem venne részt kényszer nélkül a vasárnapi eredményhirdetésen, ott kevesebben 

lennének jelen. A részleges eredményhirdetéssel elveszne a verseny méltósága. A meghívott 

vendégek (pl. polgármester és más tisztségviselők) az esti órákban nem jelennének meg. A 

pénzdíj is elvesztené jelentőségét. 



Varga Katalin felveti, hogy az eredményhirdetések rendszerének átalakítása, illetve a 

távolmaradás szankcionálása egymástól külön is kezelhető. Például egy átalakított rendszer 

mellett fennmaradhat a szankció, vagy az eredeti rendszer fennmaradása mellett is el lehet 

törölni a szankciót. A két kérdésről külön is lehet szavazni (mindenképpen elsőnek a 

rendszerről, másodiknak a szankcióról).  

A megjelent, licence-szel rendelkező lovasok közül 23 támogatja az eredményhirdetések 

szétválasztását.  

 
A szakági gyűlés 6 igen szavazattal és 5 nem szavazattal, 0 tartózkodással elfogadja az alábbi, 

7/2021. szakági gyűlési határozatot 
 

Többnapos versenyeken az első versenynapon lezajlott futamok eredményhirdetésére az első 
versenynap estéjén, a másnapi futamok technikai értekezletével egybekötve kerüljön sor. 

 
 

A szakági gyűlés 6 igen szavazattal, 2 nem szavazattal és 3 tartózkodással elfogadja az alábbi, 
8/2021. szakági gyűlési határozatot 

 
A Magyar Távlovagló- és Távhajtó Szabályzatnak az eredményhirdetésről való távolmaradást 

szankcionáló 170. §-a változatlan marad. 

 

5/C: Kapoli István javaslata a 20 km-es versenyekkel kapcsolatban 

Jelenleg a 20 km-es versenyeken indulni szándékozókra ugyanúgy vonatkoznak a Magyar 

Lovassport Szövetség regisztrációt, rajtengedély vizsgát és liszenszváltást által előíró szabályai, 

mint a hosszabb távok versenyzőire. Kapoli István javasolta, hogy ha már így alakult, hogy kell 

rajtengedély vizsga a 20 km-hez, akkor avassunk itt is bajnokot, külön bajnokságként.  

Mihók Csaba javasolja, hogy amennyiben hirdetünk bajnokot, azt csak legalább 10 induló 

esetén tegyük.  

Feketéné Wachtler Kata javasolja, hogy a 20 km-es versenyeket külföldi mintára alakítsuk át: 

legfeljebb 12 km/h-val legyen szabad menni, és a regenerációs idő mega ló állapota alapján 

kapjanak pontokat a lovasok.  

 

A szakági gyűlés 9 igen szavazattal, 2 nem szavazattal és 0  tartózkodással elfogadja az alábbi, 
9/2021.szakági gyűlési határozatot 

 
A közgyűlés Kapoli István javaslatát elvetette, a 20 km-es versenyek 2021-ben érvényben lévő 

rendszere változatlanul fennmarad, külön bajnoki kategória a távnak nem lesz. 

 

6.PONT: DR. VARGA KATALIN JAVASLATA A LICENCE DÍJAK EMELÉSÉRŐL 

 



Varga Katalin elmondja, hogy a szakágnak szüksége lenne kiszámítható bevételre. A támogatók 

nem külső támogatók, hanem néhány tag viseli a költségeket, terheket. A támogatói 

bevételekkel nem lehet tervezni, nem lehet rá alapozni. Az egyetlen fix bevétel a licence-díj. 

Ez a lovasoknak egyszeri tétel, a szakágnak viszont jelentős bevétel. Javasolja a licence-díjak 

emelését 6.000 vagy 5.000 forinttal, a lovasok és a sportlovak esetében is.  

 

A szakági gyűlés egyhangúlag (11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás) elfogadja az alábbi, 

10/2021. szakági gyűlési  határozatot 
 

A szakági gyűlés a licence-díjak 2022. évtől történő emelését elfogadja. 

 

A szakági gyűlés 3 igen szavazattal, 6 nem szavazattal és 2 tartózkodással meghozta az alábbi 

11/2021.szakági gyűlési  határozatot 

A közgyűlés a licence-díjak 2022. évtől 6000. –Ft –tal történő emelésére vonatkozó javaslatot 

elvetette. 

 

A szakági gyűlés 6 igen szavazattal, 2 nem szavazattal és 3 tartózkodással elfogadja az 
alábbi,12/2021.szakági gyűlési határozatot 

 
A 2022-es évtől a lovasok licence-díját 5.000. –Ft –tal emeli (a jelenlegi 14.500 forint helyett 

19.500 forint).  

 

Dr. Tamás Zsolt levezető elnök a szakági gyűlést bezárja.  

 

 

jegyzőkönyvvezető 

Krizákné Prantner Mónika 

 

 

jegyzőkönyvhitelesítő      jegyzőkönyvhitelesítő 

Molnár Lajos       Kontár Gergő 

 


